Erratum for Open File 8837
 
When this open file was originally released, its appendices contained the following errors:
· the filenames of appendices A1, B1, B2, and C1 included the number ‘1752’ instead of the open file number (8837);
· in the file “Appendix A1 GSC_OF_1752_Metadata.docx”, the open file number was given as XXXX at the top of page 1;
· in both the file “Appendix B1 GSC_OF-1752_ICP-MS_RAW-data.xlsx” and the file “Appendix B2 GSC_OF-8837_rev_INA_Raw-Data.xlsx”, the latitude and longitude column labels were reversed in the worksheet “Re-analysis data compiled”.

These errors have now been corrected. In addition, the authorship of the publication has been slightly modified.

If you downloaded this open file before April 18, 2023, you will need to download the revised edition to obtain the updated publication.

Erratum date: 2023/04/18


Errata pour le Dossier public 8837

Lors de la diffusion initiale de ce dossier public, ses annexes renfermaient les erreurs suivantes :
· les noms de fichiers des annexes A1, B1, B2 et C1 indiquaient le nombre «1752» au lieu du numéro de dossier public (8837);
· dans le fichier «Appendix A1 GSC_OF_1752_Metadata.docx», le numéro de dossier public indiqué au haut de la page 1 était «XXXX»;
· dans les fichiers «Appendix B1 GSC_OF-1752_ICP-MS_RAW-data.xlsx» et «Appendix B2 GSC_OF-8837_rev_INA_Raw-Data.xlsx», les titres des colonnes  «latitude» et «longitude» étaient inversés dans le feuillet 
«Re-analysis data compiled».

Ces ereurs ont maintenant été corrigées. De plus, la liste des auteurs a été légèrement modifiée.

Si vous avez téléchargé ce dossier public avant le 18 avril 2023, vous devrez télécharger l’édition révisée pour obtenir la publication mise à jour.

Date de l’errata : 2023/04/18
